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Protokół nr XLVI/2014 
z XLVI Sesji VI kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 5 czerwca 2014 r. 
 
W XLVI Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: wójt gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, skarbnik gminy- Mirosława Lica, sekretarz gminy – Małgorzata 
Grzegorczyk oraz radca prawny Elżbieta Zajączkowska - Matejko. 
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XLVI Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
2. Stwierdzenie Quorum.  
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 15 radnych. Listę obecności 
podpisało 10 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- Czy ktoś z Państwa radnych ma 
uwagi do porządku obrad?  
Uwag nie zgłoszono.  
Porządek obrad XLVI Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański został przyjęty. 
 
4. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy. 
Jeżeli nie będę widział i słyszał uwag do protokołu, stwierdzę, że protokół z XLV  
Sesji został przyjęty. Czy ktoś z państwa chce wnieść uwagi do protokołu? Jeżeli nie, 
to stwierdzam, że Protokół  z XLV  Sesji Rady Gminy zostały przyjęte bez uwag.   
 
II. Analiza komunikacji gminnej gminy Pruszcz Gdański – ref. przedstawiciel 
przewoźnika PKS Gdańsk.   
Dyrektor pan Mariusz Józefowicz przedstawił prezentację multimedialną, która 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Treścią prezentacji było 
przedstawienie wyników badań marketingowych prowadzonych w autobusach 
komunikacji gminnej organizowanej przez gminę Pruszcz Gdański.  
 
Pan Mariusz Kociński – mówił pan na początku, że są dość duże opóźnienia 
związane z ruchem komunikacji w kierunku Gdańska. Myślę, że głównie chodzi tu o 
Trakt Św. Wojciecha. W związku z tym mam do pana pytanie i jednocześnie sugestię 
– swego czasu, ok. 2 lata temu ZTM złożył do gminy i miasta Pruszcz Gdański 
propozycję, aby puścić czerwony autobus z nowej pętli łódzkiej, która miała być 
otwarta w kwietniu przez ul. Niepołomicką, potem byłby ewentualny wjazd do 
Borkowa, Straszyn, Rotmanka i osiedle Bursztynowe. Ten pomysł nie spotkał się z 
zainteresowaniem. Potem po korespondencji z Urzędem, trasa ze strony ZTM-u 
uległa zmianie i nie była już dla nas korzystna i sam temat wkrótce przestał istnieć.  
Mam więc propozycję, mianowicie uważam, że świetnym pomysłem byłoby 
pomyślenie o tym, żeby wykorzystać ten pomysł ZTM i po tej pierwszej wyznaczonej 
przez nich linii puścić autobus, nawet „na próbę”.  Myślę, że mielibyście państwo nie 
tylko klientów z gminy, ale też z Osiedla Bursztynowego i miasta Pruszcza.  
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Rozumiem, że im jest więcej pasażerów, tym my mniej dopłacamy. Stąd uważam, że 
obie strony by na tym skorzystały.  
Druga sprawa, to nasi mieszkańcy chcieliby mieć bezpośrednie połączenia, 
chociażby z gminą. Obecnie muszą jechać najpierw do Straszyna i przesiadać się, a 
nie zawsze uda się to dobrze zgrać. Nie mówię tu o niczym wielkim, może na 
początek kilka kursów w godzinach o największym zainteresowaniu.  
Pan Mariusz Józefowicz – pomysł jest bardzo ciekawy. Będziemy przede wszystkim 
z państwem o tym rozmawiać. Tak na gorąco odpowiem, z tego co wiem takie 
połączenie już funkcjonowało kiedyś. Jest jedna rzecz, która mi ewidentnie nie 
pasuje do tego co pan mówi tj., że to byłoby korzystne dla mieszkańców. Mianowicie 
chodzi o to, że klienci tego połączenia musieliby jakby podwójnie zapłacić. Jedna 
opłata dotyczyłaby przejazdu autobusem do pętli tramwajowej, a druga opłata to 
przejazd komunikacją miejską.  
Pan Mariusz Kociński – teraz też jest tak, że mieszkańcy muszą dojechać np. do 
LOT-u, a potem też muszą się przesiąść. Proszę o przemyślenie, bo jest to 
propozycja naprawdę ciekawa.  
Pani Jadwiga Burdziuk – moja miejscowość Jagatowo jest specyficzna, bo od 
głównej drogi jest jakieś 15 min do przejścia pieszo na przystanek. Czy linia 859 
będzie wjeżdżał bezpośrednio do Jagatowa, a nie na ul. Starogardzką?  
Pan Mariusz Józefowicz – połączenie 859 ma kilkanaście kursów. W momencie 
przeniesienia zasad taryfowych na linię 859 i 861 istnieje możliwość wprowadzenia 
części kursów przez centrum Jagatowa.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – nie chcieliśmy już tutaj w tej prezentacji 
przedstawiać informacji o poszczególnych kursach i ich obłożeniach pasażerami, ale 
są też kursy gdzie jeździ jedna lub dwie osoby. Też nasuwa się pytanie, czy takie 
linie są warte utrzymania? Z drugiej strony na zebraniach wiejskich jest ciągle taki 
postulat, że jednak kursów jest za mało i powinny jeździć chyba co 10 min. My 
musimy też patrzeć na nasze możliwości. Przypomnę, że też tutaj chodzi o 
pieniądze. Mamy 2 mln. dofinansowania do przewozów otwartych, 1 mln. zł do 
przewozów szkolnych i ok. 600 tys. zł do przewozu dzieci niepełnosprawnych. Także 
te środki wydatkowane na komunikację są ogromne. Pan dyrektor wspomniał też o 
ulgach. Jeżeli chodzi o wachlarz ulg, to mamy trochę opór, bo jeżeli gmina będzie 
musiała wszystkie ulgi zapłacić, to rodzi się pytanie na ile nasz budżet będzie to w 
stanie udźwignąć, bo to będzie kilka milionów złotych? Wprowadzanie takiego 
szerokiego katalogu ulg, musi być w miarę rozsądnie dobierane, bo potem trudno 
będzie te ulgi wycofać. A za wszystko trzeba zapłacić. Patrząc na mapę metropolii 
powinniśmy próbować uzupełniać pewne połączenia, świadcząc sobie wzajemnie 
usługę. Cały problem dotyczy pieniędzy. ZTM chce dopłaty do wozokilometra 8 zł. 
My za to, że oni przejeżdżają przez Bogatkę płacimy 120 tys. zł rocznie. Tylko za 2 
km w jedną i w drugą stronę. To są ogromne pieniądze. Za półroczny wjazd od 
Maćkowy do Borkowa, ZTM życzył sobie 360 tys. zł.  Rozmawiałam z nimi dlaczego 
tak to wygląda i dowiedziałam się, że oni wrzucają wszystkie koszty razem m.in. że 
są to komfortowe autobusy z klimatyzacją itd. i koszt amortyzacji przez ileś lat 
wychodzi im tyle na całej linii.  
Niestety nie osiągnęliśmy efektów, które były zakładane przy powstawaniu 
Metropolitarnego Związku Komunikacyjnego. Związek nie spełnił swojej funkcji, z 
różnych powodów. W najbliższą środę będzie kolejne walne zgromadzenie i 
zamierzamy ostatecznie zapytać czy będzie ta integracja komunikacyjna. Jeżeli nie, 
to na pewno poddamy pod dyskusję zasadność bycia członkiem związku. My ciągle 
musimy sami sobie radzić i nic nam to nie daje.  
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Mamy trochę czasu, do 2017, żeby dyskutować o tym co zrobić, żeby komunikacja 
była bardziej efektywna. Mamy świadomość, że na niektórych liniach będzie musiała 
być zwiększona, bo jest takie oczekiwanie społeczne.  
Dziękuję firmie za dotychczasową współpracę, bo jest ona bardzo dobra i wszystko 
działa świetnie.  
Pan Mariusz Kociński – z tego co pani też powiedziała, wynika że będzie bardzo 
dobra okazja, aby to nowe połączenie wypróbować. Proszę więc o przemyślenie 
tego, bo to jest ciekawa propozycja. Można byłoby dać pół roku na przetestowanie 
tego.  
Pani Ewa Romik- można by rozpatrzyć również taką propozycję mieszkańców 
Rotmanki, żeby autobus 846, który jest bardzo obłożony, ustawić w przyszłości tak, 
żeby w niedziele jechał on przez Straszyn, Rotmankę i wrócił do Borkowa, 
szczególnie w godzinach wieczornych.  
Pan Zdzisław Czerwiński – czy macie do dyspozycji busy? Czasami wystarczyłoby, 
żeby podjechał tylko bus, a nie duży autobus.  
Pan Mariusz Józefowicz – część firm posiada tzw. busy. My nie mamy pojazdów 
mało pojemnych i wprowadzenie ich czyli de facto zakup byłoby wydatkiem, który 
mogłoby mieć wpływ na nasze rozliczenia. Ale myślę, że nie ma żadnych 
przeciwwskazań, żeby w kolejnym rozdaniu przetargowym określili państwo kursy na 
które byłoby zapotrzebowanie mniejsze i wtedy stający do przetargu, chcąc jeździć, 
musiałby te wymagania państwa spełnić. Także teraz to mogłoby być trudne, ale w 
przyszłości jest to w państwa rękach.  
 
III. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – od pewnego czasu odbywają się spotkania 
odnośnie układu melioracyjnego na terenie naszej gminy. Próbujemy zmotywować 
służby pana Starosty, żeby wymóc właściwe utrzymanie tych urządzeń 
melioracyjnych. Jeżeli chodzi o rowy szczegółowe, jeżeli ktoś dokonuje ich 
zniszczenia albo nie dokonuje konserwacji, to Starosta ma prawo wydać decyzję 
nakazującą przywrócenie do stanu pierwotnego albo odtworzenia. Niestety mimo 
wielu wystąpień do Powiatu, takie decyzje nie są wydawane i stąd nasza 
determinacja, gdyż sytuacja w niektórych przypadkach jest bardzo niebezpieczna. 
Ludzie zasypują rowy, a potem piszą do gminy, że coś się dzieje z budynkiem albo, 
że wchodzi wilgoć itd. Bardzo się cieszę, że powołaliśmy naszą spółkę melioracyjną. 
Spółka wypełnia swoje zadania znakomicie, co roku otrzymujemy dotację w 
wysokości 30 % wartości inwestycji, co daje nam możliwość wykonania dodatkowych 
zadań. Nasze urządzenia są naprawdę w dobrym stanie. Współpracujemy też z 
Rafinerią Gdańską, którzy powierzają nam część swoich zadań, dzięki czemu wiemy 
jak wyglądają te urządzenia, które mają duże znaczenie.  
11 kwietnia odbyło się Walne Zgromadzenie GOM-u. Przede wszystkim 
rozmawialiśmy o kolejnych przetargach, które mogą być przeprowadzane razem. 
Przetarg na zakup energii okazał się bardzo dobrym posunięciem, z czego mamy 
sporo oszczędności. Z kolei nie przystąpiliśmy do przetargu na zakup paliwa, bo 
oszczędności są na litrze bardzo nieduże, a my nie zakupujemy też zbyt dużo paliwa.  
15 kwietnia – spotkanie w RZGW w sprawie obszarów zalewowych. Najpierw było to 
spotkanie w ich siedzibie, potem u nas. Państwo otrzymali zaproszenie na to 
spotkanie. Sprawa jest niezwykle poważna. Przyjęliśmy plan zagospodarowania dla 
Wiślinki, a w między czasie były wypracowane mapy zalewowe przez Instytut 
Meteorologii i Gospodarki Wodnej opracowane dla całego kraju. W tym opracowaniu 
obszar międzywala jest potencjalnie zagrożony. Na mapach są opracowane poziomy 



 4 

na wody 1000-letnie i 100-letnie. RZGW wstrzymał odstępowanie od zasady 
zabudowy tego terenu do czasu wykonania odpowiednich zabezpieczeń. Będziemy 
zwiększali budżet o kwotę 30 tys. zł na zadanie wykonania koncepcji zabezpieczenia 
czyli na rowy, podniesienie ul. Łąkowej i wyniesienie tego terenu odpowiednio 
wysoko, aby zminimalizować ryzyko ewentualnej powodzi. Tam też nie ma 
klasycznej powodzi, tylko tzw. cofka od morza.  
Odbyło się również zebranie GTS-u. Mamy zmianę Zarządu. Prezesem został pan 
Janusz Sampolski. Zostało zrealizowane ważne założenie, że w Zarządzie są teraz 
przedstawiciele wszystkich sekcji sportowych.  
Odbyło się zebranie wiejskie w Przejazdowie, następnie posiedzenie grupy tzw. 
wizowskiej, która dotyczy zintegrowanych inwestycji terytorialnych. Jest dodatkowa 
pula pieniędzy dla metropolii, które tworzą ten program, strategie rozwoju terenu. 
Dodatkowych środków jest ok. 800 mln. zł do zagospodarowania. Jeżeli chodzi o to 
czy obszary zyskają coś na tych środkach to nie wiem jak to będzie. My walczyliśmy 
o programy rewitalizacyjne, natomiast wyszła sugestia, że na to nie ma zbyt dużo 
pieniędzy i pieniądze zostaną skierowane tylko do przestrzeni miejskich. My się z tym 
nie zgadzamy, ale nie wiemy co z tego będzie. Natomiast będą jeszcze realizowane 
takie projekty prozdrowotne i my chcemy bardzo w to wejść.  
Następnie odbyło się zebranie wiejskie w Bystrej. Jest tam otwarta świetlica, mamy 
problem z nią, bo świetliczanka która została zatrudniona, poszła na zwolnienie 
lekarskie i świetlica, która była wyczekiwana od wielu lat, jest wykorzystywana w 
bardzo niewielkim zakresie. Mieszkańcy będą próbowali znaleźć nową osobę, która 
mogłaby przejąć te obowiązki. 400 osób mieszka w Bystrej i na takie stanowisko, 
gdzie nie trzeba mieć nie wiadomo jakich kwalifikacji, nie mogą znaleźć na razie 
drugiej osoby.  
Następnie odbyło się spotkanie z wicewojewodą na temat oświaty w gminie Pruszcz 
Gdański. Ubiegamy się o dofinansowanie rozbudowy szkoły w Łęgowie. Pan 
wicewojewoda bardzo nas w tym wspiera. W poniedziałek będę na kolejnym 
spotkaniu w tej sprawie. Omawialiśmy również wojewódzką inaugurację roku 
szkolnego, która odbędzie się w naszej gminie, za zasługi dla oświaty i odbędzie się 
ona w szkole w Borkowie.  
18 kwietnia odbyło się posiedzenie komisji mieszkaniowej, których w tym miesiącu i 
poprzednim było wiele. Komisja zaprasza osoby, które korzystają z naszych 
mieszkań i mają duże zadłużenia. Dziękuję członkom za udział, bo jest to wiele 
godzin pracy, a nie ma za to żadnego wynagrodzenia. Były też spotkania z 
jednostkami gminnymi i jest taka grupa osób, która nie płaci nikomu i za nic, uważa 
że gmina im za wiele nie może zrobić, a tymczasem okazało się, że takie spotkania z 
tymi osobami, spowodowały że wiele osób uzmysłowiło sobie konieczność spłaty 
długu.  
Podpisaliśmy umowę na wywóz odpadów zielonych. Myślę, że sytuacja jest już 
całkiem ustabilizowana. Wczoraj na spotkaniu z sołtysami rozmawialiśmy o tym czy 
do wszystkich dotarła informacja i prawie wszyscy są poinformowani. Bardzo dobrze 
funkcjonuje punkt w Wiślinie oraz PSZOK. Wczoraj miałam spotkanie z prezesem 
Polhozu, bo jak państwo wiecie korzystamy z działki, udostępnionej nam przez firmę 
za 1 zł w Będzieszynie, ale żeby nie narażać tamtejszych mieszkańców na 
niewygody, bo ilość korzystających intensywnie wzrasta, chcemy urządzić docelowy 
punkt gdzie indziej. On miałby znaczenie nie tylko jako punkt przyjmowania 
odpadów, ale też miałby być taką naszą „bazą magazynową” na rzeczy, które są w 
gminie, na razie nieużywane i chcielibyśmy je gromadzić np. krawężniki, gruz – coś 
co będzie do wykorzystania. Rozmawialiśmy z firmą Polhoz, która wystąpiła do nas o 
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przekazanie na ich rzecz działki drogowej, która jest teraz drogą gminną, ale jest 
ślepa i jest w środku dużych pól Polhozu. Przecina ich pola i nie jest w żaden sposób 
użytkowana. Oni chcieliby ją przejąć, a nam ona jest niepotrzebna. My w zamian 
chcemy działkę blisko ul. Zastawnej, w dobrym punkcie, na urządzenie tego 
docelowego PSZOK-u. Jeżeli państwo uznacie, że jest to dla nas dobry interes, a na 
to wygląda, to jeżeli wyrazicie zgodę, to taką umowę zawrzemy.  
28 kwietnia – cykliczne spotkanie w sprawie budowy szkoły trzech gmin ( Kolbudy + 
Gdańsk + my). W tej chwili weszliśmy w fazę najtrudniejszych rozmów, bo musimy 
rozstrzygnąć jakim wariantem idziemy: czy to ma być współwłasność czy pomoc 
finansowa? Po ostatnim spotkaniu, stanowisko miasta Gdańska i nasze jest takie, 
żebyśmy byli współwłaścicielami. To bardzo by nam ułatwiło finansowanie, 
rozliczanie itd. Warunkiem jest oczywiście otrzymanie dofinansowania, liczymy na 
jego maksymalną wysokość.  
26 kwietnia w Rotmance odbył się wojewódzki turniej samorządowy. Przyjechały koła 
gospodyń z 16 powiatów.  
3 maja odbył się Żuławski Tulipan. Kolejny sukces organizacyjny, dziękuję wszystkim 
odpowiedzialnym za tą imprezę.  
5 maja – spotkanie w sprawie koncepcji budowy narodowego centrum sportów 
motorowych. Były już dwie konferencje, dwa spotkania z państwem. Wpłynęły też na 
moją prośbę, trzy stanowiska sołectw bezpośrednio zainteresowanych: Straszyn, 
Borkowo i Rotmanka w sprawie tego centrum. Na najbliższej sesji też poprosimy 
państwa o zajęcie stanowiska Rady. My po bardzo dokładnej analizie, stwierdzamy, 
że wprowadzenie tak uciążliwej działalności w obszar, który jest już zamieszkały i 
zainwestowany, jest bardzo niefortunnym pomysłem. Często słyszymy, że ludzie 
którzy budują się przy Szadółkach narzekają na zapach, ale przecież wiedzieli gdzie 
się budują. I tak jest, ale w tym wypadku ludzie zdecydowali się w latach po 2000 
roku na zakup lub budowę i  w planie zagospodarowania mamy tam funkcję 
mieszkaniową, a nie rekreacyjną więc też mamy prawo bronić tego terenu.  
7 maja - spotkanie z sołtysami.  
12 maja – ponowna konferencja w sprawie centrum sportów motorowych.  
14 maja – przedstawienie mapy sieci przeciwpowodziowych, o czym już 
wspomniałam.  
15 maja – konsultacje społeczne na temat bezpieczeństwa w gminie, które odbyło się 
w Straszynie. Muszę przyznać, że prelegentów było więcej niż uczestników, ale 
rozmowa była niezwykle konstruktywna. Bardzo żałuję, że nie wielu z pośród 
państwa wzięło udział w tym spotkaniu. Z tego też jest taki wniosek, że ludzie w 
gminie czują się bezpiecznie, bo gdyby były rzeczy, które niepokoiłyby mieszkańców, 
to frekwencja byłaby większa. Przestępczość na terenie gminy sukcesywnie spada.  
16 maja – powiatowe eliminacje do talentów Pomorza. Świetna impreza w OKSiR 
Cieplewo. Nasza mieszkanka, gimnastyczka – Martyna Kapecka, zdobyła I miejsce 
na konkursie już wojewódzkim.  
23 maja – spotkanie z dyrektorami, omawiane były arkusze organizacyjne na lata 
2014-2015. Ilość dzieci bardzo wzrasta np. w szkole w Straszynie będzie już 5 
pierwszych klas i 4 zerówki. Tendencja wzrostowa jest we wszystkich szkołach, 
aczkolwiek nie tylko w pierwszych rocznikach, ale i wyżej. Średnia uczniów w klasie 
jest w granicach 20 uczniów. Właśnie przyszły wyniki egzaminów 6-klasistów i 
zajęliśmy w tym rankingu 2 miejsce w powiecie. 1 miejsce ma gmina Kolbudy. Udało 
nam się przebić miasto Pruszcz. Mamy naprawdę duże powody do zadowolenia.  Nie 
chcę w żaden sposób dyskryminować środowisk popeegerowskich, ale chcę 
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powiedzieć, że jeżeli weźmiemy np. miasto Pruszcz, które nie ma żadnych takich 
różnorodnych środowisk jak my, to to że my jesteśmy lepsi jest dużym sukcesem.  
Festiwal Bursztynowa Nutka w Cieplewie. To stowarzyszenie organizuje festiwal 
perfekcyjnie, mam nadzieję, że w przyszłym roku również będziemy z nimi pracować. 
Niezwykła impreza, zapraszam państwa w przyszłym roku. Teraz takim motywem 
przewodnim było wsparcie dla jednego z mieszkańców naszej gminy, chłopca który w 
wyniku wypadku ma duży problem z nogą. Mam nadzieję, że będziemy tą pomoc 
dalej kontynuować.  
25 maja – wybory do Europarlamentu. Wszystko w naszej gminie przebiegło 
wzorcowo. Byliśmy bardzo dobrze przygotowani. Dziękuję wszystkim, którzy brali 
udział w ich przygotowaniu: pani Sekretarz, członkom komisji, pracownikom gminy, 
panu Sebastianowi, który w ostatniej chwili dostał informację, że program do 
wyborów będzie zmieniony w sobotę przed wyborami, panom którzy rozwozili urny, 
Straży Gminnej, OSP, zarządzaniu kryzysowemu i wszystkim którzy pracowali przy 
wyborach.  
Trwają prace nad zagospodarowaniem stanicy wodnej w Wiślince, w tej chwili 
prowadzimy negocjacje na zakup sprzętu pływającego i kończymy rozmowy na temat 
rozpoczęcia tam zajęć. Potrzebujemy jeszcze maksymalnie dwóch tygodni i 
zaprosimy państwa nad stanicę, żeby pokazać jak to wygląda. Też wczoraj w ramach 
spotkania z RZGW omawialiśmy stan prawny tamtych wód, bo wody płynące 
stanowią własność Skarbu Państwa i każdy może swobodnie się po nich poruszać, 
natomiast wody stojące mogą być własnością prywatną i jest tam duży bałagan 
geodezyjny. My zrobiliśmy taki podział dwa lata temu, RZGW próbuje to sfinalizować, 
idzie im to bardzo powoli, ale sądzę, że uruchomienie tej stanicy to przyspieszy.  
30 maja – 10 – lecie szkoły w Rotmance. Skromna, bardzo sympatyczna impreza.  
1 czerwca odbywały się festyny z okazji Dnia Dziecka w różnych miejscowościach.  
2 czerwca – spotkanie z prezesem Eksploatatora, rozmawialiśmy o przetargach, 
które mają miejsce.  
Przedwczoraj było spotkanie z Izbą Rolną na temat planu zagospodarowania dla 
Przejazdowa i Dziewięciu Włók. Izba Rolna zawnioskowała o skorygowanie tego 
planu, uważają że powierzchnie przewidziane do zmiany są zbyt duże, będziemy 
jeszcze raz to analizowali.  
Wczoraj mieliśmy spotkanie z ZiR-em i RZGW w sprawie programu „Kajakiem przez 
Pomorze”. Wiele już lat mówimy o zagospodarowaniu Motławy, tym bardziej będzie 
to projekt Marszałka. Na Motławie będzie pięć stanic w miejscowościach: Lędowo, 
Wiślina, Mokry Dwór, Dziewięć Włók i Krępiec.  
14 czerwca odbędzie się olimpiada wojewódzka LZS-u. Wybieramy się tam i jest 
prośba, żebyście się państwo włączyli w nią, mamy tu na myśli konkretne osoby z 
państwa radnych, ale zapraszamy wszystkich, jedziemy autobusem gminnym.  
  
IV. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski-  3 maja braliśmy udział w imprezie 
Żuławski Tulipan. Tego samego dnia brałem udział w wieczornicy, którą 
zorganizował pan sołtys z Żuławki z okazji 223 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 
maja.  
5 maja wspólnie z grupą radnych i panią Wójt braliśmy udział w spotkaniu na temat 
narodowego centrum sportów motorowych, które miasto Gdańsk planuje urządzić na 
granicy naszej gminy.  
9 maja – obchody 69 rocznicy zakończenia II wojny światowej.  
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12 maja – braliśmy udział w konferencji centrum sportów motorowych. 
Przedstawiliśmy nasze obawy związane z tą inwestycją. Zgłosiliśmy również uwagi 
dotyczące aspektów komunikacyjnych. Nasze obawy zgłaszaliśmy już po raz drugi, 
pierwszy raz miał miejsce w 2013 roku. Wpłynęły też w tej sprawie pisma z 
przyległych do przyszłej inwestycji sołectw i na najbliższej sesji zajęlibyśmy 
stanowisko jako Rada Gminy i w którym byśmy wyeksponowali wszystkie nasze 
obawy i zagrożenia związane z realizacją tej inwestycji.  
14 maja – spotkanie z przedstawicielami RZGW w sprawie zagrożenia 
powodziowego na terenie międzywala w miejscowości Wiślinka. 
20 maja – konkurs w szkole w Wojanowie „Warto czytać”.  
27 maja – spotkanie w sprawie narodowego centrum sportów motorowych. Z tego 
spotkania powstał protokół w którym są zgłoszone nasze obawy.  
29 maja – uroczystość nadania sztandaru dla KPP Straży Pożarnej w Pruszczu 
Gdańskim.  
 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
Pan Mariusz Kociński – kwestia koszenia poboczy – nie mamy wykonywać robót za 
województwo, ale proszę, żeby na nich wpłynąć, ponieważ bardzo niebezpiecznie 
wyjeżdża się z Borkowa. Dzwoniłem do pana Piskorskiego, oni gdzieś w Jagatowie 
dopiero zaczęli kosić, a mamy początek czerwca i ten teren powinien być od 
miesiąca wykoszony. Wygląda to niepokojąco i prosiłbym, żeby pani Wójt ze swojej 
strony jakoś nacisnęła na niego. Przy wyjeździe z Borkowa jest skrajnie wyjeżdżona 
droga i ZDW kilka lat temu sypali tam jakimś kruszywem i czy nie mogliby teraz też 
tego zrobić, bo samochody wyjeżdżają w dziurę.  
Przystanek przy ul. Akacjowej w Borkowie – jest tam zniszczona ławka, gdyby można 
było ją wymienić.  
Pan Maciej Wysocki – chciałabym się z państwem wspólnie zastanowić jak 
rozwiązać problemy wykaszania przy wyjazdach z naszej gminy na drogach 
powiatowych i wojewódzkich. Pan który kosi przy drogach wojewódzkich ma taki 
pomysł, żeby wykaszać naokoło, a wierzchołek, który jest najbardziej niebezpieczny 
jest nie ścinany.  Ja nie wiem o czym ten człowiek myśli, gdy wykonuje te prace.  
24 czerwca będziemy mieli delegację sołtysów z środkowej Polski – u nas jest duży 
odcinek wału na którym znajduje się Szlak Mennonicki i Powiat nie chce, żeby 
wjeżdżać na ten teren ciągnikami. Koszenie tam zwykłą kosiarką to jest naprawdę 
dużo pracy, więc jak to rozwiązać, żeby było to wykoszone do 24 czerwca?  
Pani Adriana Kubska – dziękuję za poprawienie wjazdu z ul. Nowej na ul. Starosty. 
Natomiast jeszcze raz powtórzę prośbę o poprawienie tego wjazdu z ul. Nowej na ul. 
Zieloną, przy przedszkolu.  
Będę wyrazicielem myśli naszego proboszcza i jeszcze raz zapraszam państwa na 
sobotę 7.06.2014 r. na godz. 17.00 rozpoczynamy Dzień Pojednania. Zaproszeni 
Włosi są już w kraju.  
 
VI. Sprawy sołeckie. 

1. Zapytania i wnioski Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Pruszcz Gdański.  
Pan Wiesław Zbroiński – chciałabym przedstawić prezentację zdjęć z 
Żuławskiego Tulipana. 
Zgromadzonym na sali zostały odtworzone zdjęcia z imprezy.  
Pan Wiesław Zbroiński – dziękuję wszystkim za pomoc, osobom, które w 
przeraźliwym zimnie układali kwiaty. Wyszło świetnie, pokazali nas wszędzie. Ale 
muszę dołożyć trochę dziegciu. Dzisiaj dostałem trzy i w tamtym tygodniu jedno, 
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podziękowania dla firm, które są sponsorami naszej imprezy. Ja dostałem cztery, a 
tutaj tych firm jest jeszcze kilka. Jest to trochę dziwne, że jedni dostaną, a reszta 
nie. Dzisiaj pani Gałecka dała mi trzy i pytałem się jej o więcej, ale powiedziała, że 
tylko tyle mi da. Tym firmom, które coś dają, trzeba również podziękować.  
2. Zapytania i wnioski sołeckie. 

Pan Janusz Sampolski – w pierwszym punkcie wystąpię jako szef GTS-u w gminie: 
uzupełniając wypowiedź pani Wójt, serdecznie zapraszamy na wojewódzkie igrzyska 
do gminy Linia. Będzie 10 reprezentacji, będzie zapalenie ognia olimpijskiego. Jedzie 
dużo osób, dlatego nie wyobrażam sobie, żeby radni nie wystawili dwójki 
reprezentantów. Bardzo proszę o kontakt, jak wybralibyście państwo reprezentantów. 
Wystąpmy i przywieźmy puchar Marszałka do gminy Pruszcz.  
Natomiast w sprawach sołeckich – miesiąc temu składałem do gminy pismo w 
sprawie opracowania koncepcji remontu ulicy Kasztanowej. Tam od jakiegoś czasu 
dochodzi do małych konfliktów i żeby to rozwiązać na pewno dobrze było opracować 
koncepcję. Otrzymałem odpowiedź od pana Wójta, że kieruje pismo do Rady i że ten 
wniosek będzie potraktowany jako wniosek do budżetu na rok 2015. Po wczorajszym 
spotkaniu sołtysów i potwierdzeniu, że ten odcinek drogi jest w zarządzie 
województwa, mam pytanie czy kierować pismo do ZDW czy ten temat omówimy 
kiedy będzie spotkanie z przedstawicielami dróg wojewódzkich odnośnie 
opracowania koncepcji. Dla mnie najważniejsze jest na początku wytyczenie pasa 
drogowego przez geodetów. Jest to dla nas ważny temat, więc proszę o pomoc.  
 
 
VII. ROZPATRZENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ W SPRAWIE: 
1. zmiany budżetu gminy na rok 2014 
Projekt uchwały odczytała M. Lica – skarbnik gminy.   
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/37/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2014.  
 
2. zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański  
Projekt uchwały odczytała M. Lica – skarbnik gminy.   
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/38/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej 
Gminy Pruszcz Gdański. 
 
3. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce 
Eksploatator Sp. z o.o. z siedzibą w Rotmance i objęcie nowych udziałów przez 
Gminę Pruszcz Gdański 
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Projekt uchwały odczytała M. Kołodziejczak – wójt gminy.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/39/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w spółce Eksploatator Sp. z o.o. z siedzibą w Rotmance i objęcie 
nowych udziałów przez Gminę Pruszcz Gdański. 
 
4. przyjęcia do realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 
terenie Gminy Pruszcz Gdański w latach 2014 – 2020” 
Projekt uchwały odczytała E. Dymek – kierownik GOPS.   
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/40/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie przyjęcia do realizacji „Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy Pruszcz Gdański w 
latach 2014 – 2020”. 
 
5. ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 
prowadzonych przez gminę Pruszcz Gdański publicznych przedszkolach, 
publicznych innych formach wychowania przedszkolnego i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych 
Projekt uchwały odczytała L. Gitler – pracownik merytoryczny.  
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/41/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez gminę Pruszcz Gdański 
publicznych przedszkolach, publicznych innych formach wychowania 
przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych.  
 
6. zawarcia porozumienia z Komendą Wojewódzką Państwowej Straży Pożarnej 
w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 
Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na 
Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej Województwa 
Pomorskiego  

Projekt uchwały odczytała M. Grzegorczyk – sekretarz gminy.   
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
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uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/42/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą 
Wojewódzką Państwowej Straży Pożarnej w Gdańsku przy udziale Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pruszczu Gdańskim dotyczącego 
przekazania środków pieniężnych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej Województwa Pomorskiego.  
 
7. zawarcia porozumienia z Komendantem Powiatowym Policji w Pruszczu 
Gdańskim przy udziale Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku, 
dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji z 
przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów Komendy 
Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim, którzy realizują zadania z zakresu 
służby prewencyjnej na obszarze gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały odczytała M. Grzegorczyk – sekretarz gminy.   
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/43/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie zawarcia porozumienia z Komendantem 
Powiatowym Policji w Pruszczu Gdańskim przy udziale Komendanta 
Wojewódzkiego Policji w Gdańsku, dotyczącego przekazania środków 
pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na nagrody za 
osiągnięcia w służbie dla policjantów Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu 
Gdańskim, którzy realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej na obszarze 
gminy Pruszcz Gdański.  
 

8. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
przez gminę Pruszcz Gdański Powiatowi Gdańskiemu na zakup materiałów i 
pomocy dydaktycznych przeznaczonych do wykorzystania w zajęciach 
praktycznych przez Zespół Szkół Ogólnokształcących i Ogrodniczych im. 
Mariana Raciborskiego w Pruszczu Gdańskim z siedzibą przy ul. Wojska 
Polskiego 4 
Projekt uchwały odczytała P. Wakieć – pracownik merytoryczny.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
 
Pani Adriana Kubska – mam prośbę, aby w uzasadnieniu zamienić zwrot „ tereny 
zielone” na poprawny czyli „tereny zieleni”.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
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W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 10 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/44/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej przez gminę Pruszcz Gdański Powiatowi 
Gdańskiemu na zakup materiałów i pomocy dydaktycznych przeznaczonych do 
wykorzystania w zajęciach praktycznych przez Zespół Szkół 
Ogólnokształcących i Ogrodniczych im. Mariana Raciborskiego w Pruszczu 
Gdańskim z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 4.  
 
Sesję opuściła radna E. Romik.  
 
9. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Pruszcz Gdański – część nizinna A, fragmentu obrębu geodezyjnego 
Mokry Dwór 
Projekt uchwały odczytał K. Miliński – kierownik referatu.   
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radnym zostały odczytane rozstrzygnięcia:  o sposobie rozpatrzenia uwag złożonych 
do projektu zmiany miejscowego polanu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Pruszcz Gdański- część nizinna A, fragmentu obrębu geodezyjnego Mokry Dwór 
oraz  o sposobie realizacji zapisanych w zmianie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część nizinna A, 
fragmentu obrębu geodezyjnego Mokry Dwór inwestycji z zakresu infrastruktury 
technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania.  
 
Radni głosowali nad przedstawionym rozstrzygnięciem.  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
rozstrzygnięć głosowało 9 osób, Rada Gminy przyjęła rozstrzygnięcia: o 
sposobie rozpatrzenia uwag złożonych do projektu zmiany miejscowego 
polanu zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część 
nizinna A, fragmentu obrębu geodezyjnego Mokry Dwór oraz o sposobie 
realizacji zapisanych w zmianie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część nizinna A, fragmentu obrębu 
geodezyjnego Mokry Dwór inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, 
które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/45/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część nizinna A, 
fragmentu obrębu geodezyjnego Mokry Dwór. 
 
10. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Pruszcz Gdański – część wyżynna fragmentów obrębów geodezyjnych 
Juszkowo i Straszyn 
Projekt uchwały odczytał K. Miliński – kierownik referatu.   
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Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
 
Pan Mariusz Kociński – mam pytanie do tego terenu gminnego – jaki jest na niego 
plan, czy będziemy mogli to rozbudować, w jakim kierunku będziemy szli? 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – przypomnę, że uzasadnieniem wniosku do 
ANR-u było zagospodarowanie tej działki pod takie potrzeby jakie są w planie. Życie 
samo już nam pokazuje, co trzeba robić. Za kilka miesięcy wybory – będzie 21 
radnych, a my dysponujemy tą salą. Powstaną dodatkowe komisje, nie wspomnę już 
o pracownikach i przeniesieniu referatu gospodarki komunalnej do Eksploatatora, co 
nam bardzo utrudnia pracę. W kolejnej więc kadencji wójt i Rada będą musieli podjąć 
decyzję o tym czy przenosimy kolejne referaty do innych siedzib czy podejmujemy 
decyzję, że dość tej prowizorki i budujemy nowy urząd.  
Pan Mariusz Kociński –  czy ten budynek jest nasz? 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – oczywiście i dodatkowo użytkowanie 
wieczyste gruntu.  
 
Radnym zostały odczytane rozstrzygnięcia: o sposobie rozpatrzenia uwag złożonych 
do projektu zmiany miejscowego polanu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Pruszcz Gdański- część wyżynna fragmentów obrębów geodezyjnych Juszkowo i 
Straszyn oraz o sposobie realizacji zapisanych w zmianie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański– część wyżynna 
fragmentów obrębów geodezyjnych Juszkowo i Straszyn inwestycji z zakresu 
infrastruktury technicznej oraz zasadach ich finansowania.  
 
Radni głosowali nad przedstawionym rozstrzygnięciem.  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
rozstrzygnięć głosowało 9 osób, Rada Gminy przyjęła rozstrzygnięcia: o 
sposobie rozpatrzenia uwag złożonych do projektu zmiany miejscowego 
polanu zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część 
wyżynna fragmentów obrębów geodezyjnych Juszkowo i Straszyn oraz o 
sposobie realizacji zapisanych w zmianie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański– część wyżynna 
fragmentów obrębów geodezyjnych Juszkowo i Straszyn inwestycji z zakresu 
infrastruktury technicznej oraz zasadach ich finansowania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/46/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część wyżynna 
fragmentów obrębów geodezyjnych Juszkowo i Straszyn. 
 
11. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Pruszcz Gdański – część wyżynna fragmentu obrębu geodezyjnego 
Cieplewo w gminie Pruszcz Gdański   
Projekt uchwały odczytał K. Miliński – kierownik referatu.   
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
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Radnym zostały odczytane rozstrzygnięcia: o sposobie rozpatrzenia uwag złożonych 
do projektu zmiany miejscowego polanu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Pruszcz Gdański- część wyżynna fragmentu obrębu geodezyjnego Cieplewo w 
gminie Pruszcz Gdański oraz o sposobie realizacji zapisanych w zmianie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański–
część wyżynna fragmentu obrębu geodezyjnego Cieplewo w gminie Pruszcz 
Gdański, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań 
własnych gminy oraz zasadach ich finansowania.  
 
Radni głosowali nad przedstawionym rozstrzygnięciem.  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
rozstrzygnięć głosowało 9 osób, Rada Gminy przyjęła rozstrzygnięcia: o 
sposobie rozpatrzenia uwag złożonych do projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część wyżynna 
fragmentu obrębu geodezyjnego Cieplewo w gminie Pruszcz Gdański oraz 
sposobie realizacji zapisanych w zmianie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański–– część wyżynna 
fragmentu obrębu geodezyjnego Cieplewo w gminie Pruszcz Gdański, 
inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych 
gminy oraz zasadach ich finansowania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/47/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański – część wyżynna 
fragmentu obrębu geodezyjnego Cieplewo w gminie Pruszcz Gdański. 
 

12. sprzedaży działek w Rotmance stanowiących własność gminy Pruszcz 
Gdański  
Projekt uchwały odczytał Ł. Jurgielewicz – pracownik merytoryczny.    
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/48/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie sprzedaży działek w Rotmance stanowiących 
własność gminy Pruszcz Gdański. 
 

13. nabycia działek w Borkowie na własność gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały odczytał Ł. Jurgielewicz – pracownik merytoryczny.    
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/49/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie nabycia działek w Borkowie na własność 
gminy Pruszcz Gdański. 
 
14. nabycia działek nr 18/9 i nr 18/15 położonych w Juszkowie na własność 
gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały odczytał Ł. Jurgielewicz – pracownik merytoryczny.    
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/50/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie nabycia działek nr 18/9 i nr 18/15 położonych 
w Juszkowie na własność gminy Pruszcz Gdański. 
 
15. zbycia działki nr 252/41 położonej w Straszynie stanowiącej własność 
gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały odczytał Ł. Jurgielewicz – pracownik merytoryczny.    
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/51/2014 z 
dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie zbycia działki nr 252/41 położonej w 
Straszynie stanowiącej własność gminy Pruszcz Gdański. 
 
16. nabycia gruntów w Straszynie na własność gminy Pruszcz Gdański   
Projekt uchwały odczytał Ł. Jurgielewicz – pracownik merytoryczny.    
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt  
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 9 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 9 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLVI/52/2014 z 
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dnia 5 czerwca 2014 r.  w sprawie nabycia gruntów w Straszynie na własność 
gminy Pruszcz Gdański.  
  
VIII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – państwo prosiliście tylko o zwrócenie się do 
ZDW i Starostwa – oczywiście to zrobimy.  
Naprawa ławki na przystanku – to w sprawach bieżących będzie robione.  
Wjazd na ul. Nową i Zieloną – pracownicy merytoryczni się tym zajmą.  
 
IX. WOLNE WNIOSKI. 
Nie zgłoszono.  
 
X. ZAKOŃCZENIE SESJI RADY GMINY.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - w wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że XLVI Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VI Kadencji została 
zakończona o godz.13.30.  
 
Protokołowała: 
Anna Klonkowska 
Protokół został przyjęty na XLVIII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 17 lipca 
2014 r.  
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